

Bestyrelsesmøde i ViGMA 24/10 – 17.

Deltagere: Hans Henrik, Thomas, Morten, Gitte, Maria og Charlotte.

Referat:

1. Thomas orienterede om møde med skywire d. 26/10-17.
2. Siden der er sat net op i udluftningskanalerne på køkkenfaldstammerne har der ikke været rottefangst i efterhånden 5-6 uger.
3. I opgang 61B er der hvepseproblemer i gulvet mellem stuen og 1. sal til højre. Men da hvepse ikke overlever til næste år, forventer vi at problemet løser sig selv. Dog skal vi være opmærksom på at evt. nye dronninger ikke etablerer nye hvepsebo til næste år.
4. Arbejdet med faldstammer vil nu bliver sat i gang og det blev besluttet at kun lave faldstammer i 2 opgange i forhold til vores budget.
5. Evaluering af fællesarbejdet.
Fællesarbejdet forløb næsten eksemplarisk og vi nåede rigtig meget hvilket er dejligt. Dog har der de sidste to år været lidt logistik problemer. Derfor aftalte bestyrelsen at der fremad rettet skal være indkøbt materialer ved fællesarbejdets begyndelse. Bestyrelsen drøftede også muligheden for at nedsætte antallet af fællesarbejdstimer, da vi de sidste to år ikke har haft arbejdsopgaver nok.
6. Ista har tilbudt foreningen at opsætte måler til at beregne vores forbrug af varmt vand i forhold til vores generelle vandforbrug. Vi har hørt VVS'er på den anden side om pris og hvor den skal placeres.
7. 61A. har gjort vaskekælder i stand og fået lavet noget rigtig smart med VVS og samling af maskiner. Der var dog nogle tvivls spørgsmål vedrørende elforsyningen og prisen for denne. Bl.a. er der fremkommet forslag om at lade ejerforeningen stå for strømmen og så efterfølgende opkræve for den via fællesudgifter. Bestyrelsen blev dog enige om at tænke over forslaget til næste møde.

Referent: Charlotte